
Zápisnica 02 – 2023 
zo zasadnutia Akademického senátu Drevárskej fakulty 

konaného dňa 31. mája 2023 
 
 
 
 

Prítomní:  doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD., doc. Ing. Martin Čulík, PhD., prof. Ing. 
Ladislav Dzurenda, PhD., Ing. Jana Hanzelová, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., 
Ing. Jarmila Klementová, PhD., doc. PaedDr. Ľuboš Krišťák, PhD., doc. Ing. 
Nadežda Langová, PhD., Ing. Denisa Lizoňová, ArtD., doc. Ing. Ján Parobek, 
PhD., doc. Ing. Martin Zachar, PhD., Šimon Čermák , Šimon Janovič, , Bc. 
Ivan Strmý, Bc. Michal Maijling, Ing. Alena Párničanová 

Ospravedlnení:    Mgr. Elena Farkašová, ArtD., doc. Ing. Miroslava Mamoňová, PhD., Monika 
Ratkovská, Ing. Anna Darabošová 

Neprítomní:   

  Hostia:  prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD., Ing. Anna Hazlingerová 

 
Program: 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu rokovania  

3. Voľba návrhovej komisie a verifikátorov zápisnice  

4. Kontrola uznesení  

5. Výročná správa o činnosti Drevárskej fakulty Technickej univerzity vo Zvolene za rok 2022  

6. Výročná správa o hospodárení Drevárskej fakulty za rok 2022  

7. Návrh rozpočtu Drevárskej fakulty na rok 2023  

8. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 
pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa  

9. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 
pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa  

10. Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, 
pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa  

11. Rôzne  

12. Návrh uznesení  

13. Záver  
 

 
K bodu 1: Otvorenie. 
 

 Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc. Na 
základe počtu prítomných členov AS DF (16) konštatoval, že AS DF je uznášania 
schopný.  

R-3971/2023 

 



K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF. 
 

 Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania a požiadal členov 
senátu DF o jeho pripomienkovanie. Hlasovalo sa o programe v pôvodnom znení. 

 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 
 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 
 
K bodu 3: Voľba návrhovej a volebnej komisie a verifikátorov zápisnice. 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na členov návrhovej komisie v zložení: doc. Ing. Iveta 
Čabalová, PhD., doc. Ing. Martin Čulík, PhD.  

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 14                 Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 
 

 Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice : Ing. Janu Hanzelovú, 
doc.Ing. Jána Parobeka, PhD. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  
 
Výsledky hlasovania:  
Za: 14                  Proti: 0                      Zdržal sa: 2 

 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Iveta 
Čabalová, PhD., doc. Ing. Martin Čulík, PhD. 
Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice: Ing. Janu Hanzelovú, 
doc. Ing. Jána Parobeka, PhD. 
 
K bodu 4: Kontrola uznesení. 
 

 Predseda AS DF skonštatoval, že z posledného zasadnutia AS DF, konaného dňa 
16.3.2023, bolo dekanovi DF uložené uznesenie riešiť rekonštrukciu vstupov 
a priestorovú koncepciu KDNI a požiadal dekana DF o informáciu o súčasnom stave 
jeho riešenia. 

 Dekan DF, prof. Ing. Ján Sedliačik, PhD., informoval, že požiadavky na riešenie 
priestorov KDNI boli ešte v marci 2023 predložené rektorovi TU vo Zvolene, ktorý ich 
zobral na vedomie. 

 Prof. Klement položil otázku, či je zo strany AS DF možné ešte nejakým spôsobom 
pomôcť pri riešení tohto problému. 

 Dekan DF, prof. Ing. Ján Sedliačik, odpovedal, že by bolo vhodné predložiť návrh na 
riešenie aj v senáte TUZVO. 

 Predseda AS DF vyzval senát k hlasovaniu k uzneseniu, ktoré berie na vedomie 
informácie dekana o riešení rekonštrukcie vstupov KDNI, so stavom- v riešení.  



Výsledky hlasovania:  
Za: 16                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
K bodu 5: Výročná správa o činnosti DF za rok 2022. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF, prof. Ing. Jána Sedliačika, PhD., o prednesenie 
výročnej správy o činnosti DF za rok 2022. 

 Správa o činnosti DF za rok 2022 bola zaslaná členom AS DF, bola odprezentovaná na 
zasadnutí AO DF 31.5.2023 a bola už schválená Kolégiom dekana aj Vedeckou 
a umeleckou radou DF TUZVO, pripomienky boli do nej zapracované. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu k predloženému materiálu, v ktorej nezazneli žiadne 
relevantné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 5 a požiadal o hlasovanie k výročnej správe 
o činnosti DF za rok 2022. 

 
Výsledky hlasovania:  
Za: 16                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil Výročnú správu o činnosti DF za rok 2022. 
 
K bodu 6: Výročná správa o hospodárení DF za rok 2022. 
 

 Predseda AS DF požiadal vedenie Drevárskej fakulty o prednesenie výročnej správy 
o hospodárení DF za rok 2022. 

 Správa o hospodárení DF za rok 2022 bola zaslaná členom AS DF a bola aj  
odprezentovaná na zasadnutí AO DF 31.5.2023. Podrobnejšie informácie na zasadnutí 
AS DF odprezentovala tajomníčka DF, Ing. Anna Hazlingerová.  

 Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, PhD., ktorý  
skonštatoval, že všetky pripomienky boli do správy zapracované a výsledky 
hospodárenia vyplynuli z nepriaznivej situácie za posledné roky. Následne správu 
odporučil na schválenie. 

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej nezazneli žiadne relevantné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu a požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16                   Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil výročnú správu o hospodárení za rok 2022. 
 
K bodu 7: Návrh rozpočtu DF na rok 2022. 
 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF o prednesenie návrhu rozpočtu DF na rok 2023. 

 Dekan DF uviedol, že predkladaný návrh rozpočtu je vypracovaný v súlade 
s metodikou rozdelenia dotácie a rozpočtu TUZVO a následne požiadal 
o prezentovanie návrhu rozpočtu tajomníčku DF, Ing. Annu Hazlingerovú. 

 Tajomníčka DF predstavila členom AS DF návrh rozpočtu DF na rok 2023. Informovala 
o priaznivejšej situácii oproti minulému roku, dotácia na mzdy aj bežné výdavky 



vzrástla. Stanovisko ekonomickej komisie AS DF predniesol doc. Ing. Ján Parobek, 
PhD., ktorý odporučil návrh rozpočtu schváliť.  

 Predseda AS DF otvoril diskusiu, v ktorej nezazneli žiadne podstatné pripomienky . 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF schválil návrh rozpočtu DF na rok 2023. 
 
K bodu 8: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., uviedol bod rokovania 8. Informácie 
o prerokovávanom dokumente boli členom senátu zaslané vopred na oboznámenie. 

 V diskusii nezazneli žiadne podstatné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu 8. a požiadal členov senátu o hlasovanie.  
 
Výsledky hlasovania:   
Za: 16                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF jednomyseľne schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie Drevárskej 
fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných 
programoch I. stupňa. 
 
K bodu 9: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., uviedol bod rokovania 9. Informácie 
o prerokovávanom dokumente boli členom senátu zaslané vopred na oboznámenie. 

 V diskusii nezazneli žiadne podstatné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu a požiadal členov senátu o hlasovanie.  
 
Výsledky hlasovania:   
Za: 16                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF jednomyseľne schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie Drevárskej 
fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných 
programoch II. stupňa. 
 
K bodu 10: Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzite vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., uviedol bod rokovania 10. Informácie 
o prerokovávanom dokumente boli členom senátu zaslané vopred na oboznámenie. 

 V diskusii nezazneli žiadne podstatné pripomienky. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu a požiadal členov senátu o hlasovanie.  



 
Výsledky hlasovania:   
Za: 16                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
Akademický senát DF jednomyseľne schválil Pravidlá a podmienky pre prijatie Drevárskej 
fakulte Technickej univerzite vo Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných 
programoch III. stupňa 
 
 
K bodu 11: Rôzne 
 

 Predseda AS DF, prof. Ing. Ivan Klement, CSc., otvoril bod rokovania rôzne. Informoval 
členov senátu ďalších plánovaných zasadnutiach AS DF. Uviedol, že vzhľadom na nový 
štatút TU vo Zvolene, bude potrebné pripraviť nové vnútorné predpisy AS DF a taktiež 
vykonať do 31.12.2023 nové voľby do AS DF. 

 V diskusii nezazneli žiadne ďalšie pripomienky či informácie. 

 Predseda AS DF ukončil diskusiu k bodu rôzne. 
 
K bodu 12: Návrh uznesení. 
 

 Predseda AS DF požiadal členov návrhovej komisie o prednesenie uznesení. 

 Návrh uznesení z rokovania AS DF predniesla doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD. 
K navrhnutému uzneseniu neboli od členov AS DF podané žiadne doplňujúce, alebo 
pozmeňujúce návrhy. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o schválenie uznesení. 
 

Výsledky hlasovania:  
Za: 16          Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 
 K bodu 13: Záver.  
 

 Predseda AS DF prof. Ing. Ivan Klement, CSc., poďakoval členom AS DF za účasť na 
zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

 
Zapísala:     Ing. Denisa Lizoňová, ArtD. -  tajomník AS DF 
Vo  Zvolene, 2.6.2023 
  



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 31. mája 2023 
 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 31.mája 2023: 
 

02-23-01: schválil: 

a) program zasadnutia v pôvodnom znení, 

b) Výročnú správu o činnosti DF za rok 2022, 

c) Výročnú správu o hospodárení DF za rok 2022, 

d) Návrh rozpočtu DF na rok 2023, 

e) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch I. stupňa (Bc.),  

f) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch II. stupňa (Ing., Mgr. 

art.),  

g) Pravidlá a podmienky pre prijatie na Drevárskej fakulte Technickej univerzity vo 

Zvolene, pre uchádzačov o štúdium v študijných programoch III. stupňa (PhD., ArtD.). 

 

02-23-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Iveta Čabalová, PhD., doc. Ing. Martin Čulík, 
PhD., 

b) verifikátorov zápisnice: Ing. Janu Hanzelovú., doc. Ing. Jána Parobeka, PhD. 

 

 02-22-03: ukladá: 

a) Dekanovi Drevárskej fakulty riešiť rekonštrukciu vstupov a priestorovú koncepciu 
KDNI. 
Termín: priebežne-pokračovanie 

 

 

 

 

verifikátori zápisnice: 

Ing.  Jana Hanzelová   ............................................... 

doc. Ing. Ján Parobek, PhD.  ............................................... 

 

 

prof. Ing. Ivan Klement, CSc., v. r. 


